
Referat fra styremote i Kristiansund Idrettsråd (KIR)

Dato: 27. november 2023, kl 18.00

Tilstede: Henning Meese fra Kristiansund Turnforening, Tron Kjønnø fra IL Norodd,
Ståle Bårdset fra KHK, Daniel Jose Haavin fra Frei FK og Britt Engvig-Hjelle fra
Dahie FK deltok via Teams. Hanne Flatsetøy og Per Inge Storvik fra kommunen.

Ikke tilstede: Linda Myrset Dønnem fra Kristiansund Svømmeklubb. Erik
Rognskaug fra Kristiansund Tennisklubb

Gjester: Kjetil Håve fra Idrettskretsen

Agenda:

1. Presentasjon fra et idrettslag
2. Orientering fra Kristiansund kommune

- Fremdrift arbeidet med å utrede grunnforholdene på «Engabanen»
- ldrettspolitiske spørsmål i kommunebudsjett 2024
- Evt.

3. Orientering fra Kjetil Håva i ldrettskretsen ang. sonesamarbeid og opprettelse
av støttefunksjon for idrettsrådene

4. Oppsummering møte med ordfører/kommunedirektør fredag 24/11-2023
5. Evt.

Sak nr. Tema Referat/Vedtak

13/23-24 Orientering fra Idrettslag Kort oppsummert
Ingen invitert.

Vedtak
Orienteringssak.



14/23-24 Orientering/evt. saker fra
kommunen

- Fremdrift arbeidet med å Kort oppsummert
utrede grunnforholdene Ny informasjon: Rapport med
på «Engabanen» hensyn grunnforhold er laget i

forbindelse med mulig bruk av
Engabanen som tomt for ny
barneskole for Goma/Dalabrekka.

Vedtak
Vi avventer mer informasjon fra
kommunen

Kort oppsummert
15/23-24 - ldrettspolitiske spørsmål Reduksjon på 25.000 i kulturmidler

i kommunebudsjett 2024 i budsjett for 2024. De er redusert
fra 1.500.000 til 1.475.000
NOK.Dette er i strid med tidligere
bystyrevedtak.

Oppstart forprosjekt Atlanten
idrettshall (KIR har foreslått
200.000 NOK) er ikke tatt med i
foreslått budsjettet.

lnvesteringstbudsjettet for
renovering av Atlanten idrettspark
er redusert fra 3.000.000 over 3 år
til 2.000.000 over 4 år.

Vedtak
Leder oppsummerer KIRs syn i et
høringsnotat, og sender ut til
godkjenning for medlemmene..

Sykkeigruppa Norodd Kort oppsummert
Trialsykkel; det planlegges mulig
hall i forbindelse med
nærmiljøanlegg i Myra. Finansieres
privat av Norodd.

Fotballbinge Goma
Er demontert og lagret. Alternative
plasseringer er Goma eller Møst
Mulig samling på Møst i et lokale
der.

Vedtak
Orienteringssaker



16/23-24 lnnspill fra ldrettskretsen Kort oppsummert
angående sonesamarbeid ldrettsrådene i kretsen har ulike
og mulig opprettelse av utfordringer. Forslaget er at 5% av
støttefunksjon for LAM-midlene brukes til å få inn en
idrettsrådene. Kjetil Håva stilling for å støtte ldrettsrådene.
fra Idrettskretsen Forutsetning er at tilsvarende sum
orienterer. avsettes av kommunen (tilsvarer

ca. 94 000 NOK i Kristiansund).
For 2024 er det sannsynligvis
aktuelt med 47.000 NOK ved
oppstart fra andre halvår.
Fylkeskommunen bevilger 400.000
over 2 år til prosjektet.

Forutsetninger
• Skal ikke jobbe for kretsen,

men idrettsrådene
• Kan være ren

sekretærfunksjon eller en
som legger fram saker.

• Kostnad for stillingen er på
ca. 1.000.000 NOK.

• Formelt ansatt i
Id rettsforbundet.

• 3-4 kommuner ønsker så
langt å være med.

Vedtak
IR er positive til dette prosjektet og
ønsker å være med. KIR vil jobbe
for å få vår andel av kostnadene
inn i kommunebudsjettet. Spilles
inn som en egen sak.

17/23-24 Oppsummering møte med Kort oppsummert
ordfører/kommunedirektør Vellykket møte. Temaer var:
fredag 24/11-2023 Samarbeidsavtale

• Kulturmidler
• Idrettsanlegg på Engabanen
• Oppgradering av Atlanten

idrettshall

Vedtak

Orientering ssa k



18/23-24 Eventuelt Kort oppsummert

Ekstratildeling Ekstra bevilgning over statsbudsjettet på

ressurssvake grupper 414 000 NOK til Kristiansund kommune.
Bakgrunnen er barn som lever under
vedvarende lavinntekt. Skal fordeles av
KIR.

Vedtak
Vi avventer mer informasjon om
kriterier og praktisk gjennomføring.

Møtedatoer
Mandag 8/1-24, 4/3, 15/4, Arsmøte 27/5

Referent
Tron Kjønnø

Tidligere styremøter:

— Dette var tredje møte
Neste møte blir fortrinnsvis mandag 8/1-24


